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Årsmöte Surveyföreningen (org.nr 802439-1388)  
Protokoll fört vid årsmöte för Surveyföreningen, torsdagen den 21 mars 2024. 

Plats: Digitalt möte via Zoom. 

Närvarande:  

Jörgen Brewitz, Åsa Greijer, Eva Elvers, Erik Berling, Jennie Bacchus Hertzman (deltog under del 

av mötet), Petter Ehn Wingård, Marcus Berg, Carl Johan Meyer, Mats Bergdahl-Kercoff 

a) Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysande 

Föreningens ordförande Eva Elvers inledde årsmötet.  

Årsmötet ansåg att mötet var stadgeenligt utlyst. 

b) Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

Årsmötet valde Jörgen Brewitz till mötesordförande och Åsa Greijer till mötessekreterare. 

c) Val av medlem att jämte årsmötets ordförande justera protokollet 

Jörgen Brewitz trädde in som mötesordförande. 

Årsmötet valde Marcus Berg till protokolljusterare. 

d) Fastställande av dagordning 

Den föreslagna ärendelistan fastställdes och en röstlängd (närvarolista) upprättades. 

e) Behandling av styrelsens verksamhets- och räkenskapsberättelser 

• Verksamhet och aktiviteter under året Ordförande Eva Elvers redogjorde för föreningens 

verksamhet under 2023. Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna som bilaga 1. 

• Ekonomisk berättelse Kassör Carl Johan Meyer redogjorde för föreningens ekonomi 

under 2023 (bilaga 2, vilken justerades något i samband med årsmötet).  

• Resultaträkning Redovisning av 2023 års resultaträkning (bilaga 3). 

• Balansräkning Redovisning av 2023 års balansräkning (bilaga 4).  

• Budgetförslag Budgetförslaget för 2024 presenterades (bilaga 5). 

f) Behandling av revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp. Revisionsberättelsen föreslår att årsmötet ska bevilja styrelsen 

ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Årsmötet tog emot revisionsberättelsen och lade 

den till handlingarna som bilaga 6. 

g) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet fastställde resultaträkningen och balansräkningen samt den ekonomiska berättelsen 

enligt styrelsens förslag och lade dem till handlingarna. Årets resultat överförs i ny räkning. 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsår 2023. 
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h) Val av styrelse 

Erik Berling från valberedningen presenterade valberedningens förslag till ny styrelse för 

verksamhetsår 2024 (bilaga 7).  

Årsmötet beslutade att godkänna förslaget vilket innebär att följande styrelseledamöter valdes: 

Mats Bergdahl-Kercoff (nyval)  SCB 

Larisa Constantin (nyval, webbansvarig) Demoskop 

Eva Elvers (omval, ordförande)  Pensionär, tidigare SCB 

Åsa Greijer (omval, sekreterare)  Statisticon 

Sebastian Lundmark (omval)  SOM-institutet, Göteborgs universitet 

Johan Martinsson (omval)    Demoskop  

Carl Johan Meyer (omval, kassör)  Iqvia 

Sara Scholtens (nyval)   Folkhälsomyndigheten 

i) Val av två revisorer och en suppleant för dessa 

Valberedningens förslag till revisorer för verksamhetsår 2024 presenterades. Årsmötet beslutade 

att godkänna förslaget: 

Nicklas Pettersson (revisor, omval)   Örebro universitet 

Vakant (revisorssuppleant) 

En vakans finns avseende en revisor (stadgarna stipulerar att det ska vara två personer), och 

frågan om att fylla upp revisorsposterna återremitteras till valberedningen. 

j) Val av valberedning 

Förslaget till valberedning för verksamhetsår 2024 och inför årsmötet 2025 lästes upp. Årsmötet 

beslutade att godkänna förslaget vilket innebär att följande person valdes: 

Mia Kling (omval)     SCB 

Frågan om att hitta ytterligare en eller två ledamöter till valberedningen återremitteras till 

styrelsen. 

k) Fastställande av medlemsavgifter för innevarande räkenskapsår 

Styrelsen föreslår att inte ta ut någon medlemsavgift för innevarande räkenskapsår (2024). 

Årsmötet beslutade att godkänna förslaget.  

l) Fastställande av budget för innevarande räkenskapsår 

Årsmötet fastställde budgeten enligt förslaget för verksamhetsår 2024 (bilaga 5). 

m) Fastställande av belopp som styrelsen får godkänna utan medlemmarnas godkännande 

Enligt stadgarna har styrelsen rätt att godkänna engångsbelopp om högst 30 000 kr. Tillsammans 

får engångsbeloppen inte överstiga 50 000 kr inom ett verksamhetsår. 

Årsmötet beslutade att dessa belopp ska gälla även under verksamhetsår 2024.  

n) Förslag till stadgeändring 

Vid 2023 års årsmöte fick styrelsen i uppdrag att ta fram ett förslag på stadgeändring avseende 

§ 4 och § 7. Därutöver ger styrelsen en rad ytterligare förslag (bilaga 8). 

Årsmötet beslutade enhälligt att godkänna styrelsens förslag till stadgeändringar. 
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o) Inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit. 

p) Fastställande av medlemsavgifter för nästkommande räkenskapsår (2025) 

Styrelsens förslag är att medlemsavgiften även för 2025 är 0 kr. 

Årsmötet fastställde medlemsavgiften enligt förslaget för verksamhetsår 2025. 

q) Övriga frågor 

Mötesordförande Jörgen Brewitz tackade styrelsen för dess arbete under det gångna året.  

Föreningsordförande Eva Elvers tackade avgående styrelseledamöter och valberedning. 

Årsmötespresidiet tackades för sina insatser. 

 

 

 

 

Åsa Greijer, mötessekreterare 

 

Justeras: 

 

 

 

Jörgen Brewitz, mötesordförande  Marcus Berg, protokolljusterare  


